

Seed Technology

Made by Benary

New



ECO Priming – The chemical-free way of seed processing

We at Benary feel responsible for the future; for straight forward ecological solutions with sustainability.

“Priming” is a specialized seed technology which speeds up germination and increases uniformity.

Currently seed processing companies are using fungicides and other chemicals when priming Pansies and Violas. Benary developed an innovative priming method: “ECO Priming”.

We are the first seed breeding & seed processing company for ornamentals to deliver chemical-free primed seeds to our customers. No fungicides are applied. Thus Benary has taken a big step forward to protect our environment.



Ernst Benary Samenzucht GmbH
Friedrich-Benary-Weg 1
34346 Hann. Münden, Germany
info@benary.de // www.benary.com

 **Benary**
beautyinside®

Saatgut-Technologie

Made by Benary

Neu



ECO Priming – die Chemie freie Variante des Primings

Wir bei Benary fühlen uns verantwortlich für die Zukunft;
für ökologische Lösungen mit Nachhaltigkeit.

„Priming“ ist eine spezielle Saatgut-Technologie von Benary, die die Keimung beschleunigt und ein uniformes Keimverhalten schafft.

„ECO Priming“ ist eine innovative, komplett Chemie freie Priming-Variante von Benary. Bisher verwenden Veredler beim Priming von Violen und Cornuten Fungizide und andere Chemikalien.

In umfangreichen Tests hat Benary diese innovative Priming-Methode entwickelt und erprobt, die ohne Verwendung von Fungiziden auskommt. Damit macht Benary einen großen Schritt im Hinblick auf die globale ökologische Entwicklung.



Ernst Benary Samenzucht GmbH
Friedrich-Benary-Weg 1
34346 Hann. Münden, Germany
info@benary.de // www.benary.de

 **Benary**
beautyinside®